
W posiedzeniu udział wzięli:

1. Aleksander Załęski -  przewodniczący komisji

2. Ryszard Klusek -  członek

3. Krzysztof Kłębek -  członek

4. Józef Sobczak -  członek

5. Zbigniew Stańczak -  członek

6. Edyta Zaręba -  członek

W posiedzeniu uczestniczył pan Tadeusz Bulik Wójt Gminy i p. Joanna Jabłonowska -  

inspektor ds. ochrony środowiska.

Posiedzenie protokółowała Pani Grażyna Wójcik.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym otworzył 

posiedzenie Komisji i powitał zebranych.

Na posiedzeniu komisji zostały rozpatrzone następujące sprawy:

1. Zaopiniowanie programu ochrony środowiska dla gminy Dąbrówka na lata 2014

-  2017 z perspektywą na lata 2018 -  2021.

Pani Joanna Jabłonowska nawiązując do ww. materiału powiedziała, że został on 

opracowany zgodnie z wymogami, jakie na gminę, powiat i województwo nakłada ustawa 

prawo ochrona ochrony środowiska. Z uwagi na to ze programy na szczeblu gminy, 

powiatu i województwa powinny być spójne, program gminny musi zostać zaopiniowany 

przez radę powiatu. Ze względu na obszar Natura 2000 na wniosek Rejonowego 

Dyrektora Ochrony Środowiska program wraz z dokumentem o nazwie prognoza 

oddziaływania tego programu na środowisko podlegał będzie strategicznej ocenie 

oddziaływania na środowisko. Ocena ta będzie odbywać się na szczeblu województwa. 

Następnie członkowie komisji mieli szereg pytań i uwag do tego programu, z których 

najistotniejszą była propozycja umieszczenia wartości początkowych, np. na dzień 

01.05.2014r., w tabeli nr 25. Komisja zaopiniowała pozytywnie program ochrony 

środowiska dla Gminy Dąbrówka.

Pani Zaręba Edyta podniosła temat przydomowych oczyszczalni.

Pani Jabłonowska wyjaśniła, że do tych czas gmina nie wchodziła w ten program. Na 

obecną chwilę musi zostać opracowany program dotacji celowych, następnie należy 

zebrać wnioski które muszą zostać ocenione przez specjalistę pod względem możliwość 

wybudowania na danej posesji przydomowej oczyszczalni.

Pan Załęski Aleksander zaproponował, żeby w projekcie przyszłorocznego budżetu 

zabezpieczyć środki w wysokości 100 000,00 zł na prace przygotowawcze związane z
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budową oczyszczalni przydomowych. Członkowie komisji pozytywnie odnieśli się do tej 

propozycji.

Innych uwag do przedstawionego programu członkowie komisji nie zgłaszali.

2. Kopalnia piasku w  Sokołówku.

Pani Jabłonowska poinformowała, że wypłynął do Wójta wniosek o wydanie decyzji 

środowiskowej na wydobycie piasku w Sokołówku. Planowana powierzchnia urobku to 

10,50 ha o głębokości ok. 11 m. Zgodnie z przepisami na to zadanie wymagana jest 

decyzja środowiskowa. Ocena oddziaływania na środowisko jest kwestią fakultatywną. 

Urząd wystąpił do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska i Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego z zapytaniem czy dla tego przedsięwzięcia będzie 

wymagane przeprowadzenie oceny oddziaływania na środowisko czy też nie. Inspektor 

Sanitarny już się wypowiedział w tym temacie że można odstąpić od wydawania oceny, 

natomiast RDOŚ wystąpił do urzędu a urząd do inwestora o uzupełnienie karty 

informacyjnej. Na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze odpowiedzi.

Ze strony Urzędu wysłano również do ok. 50 stron zawiadomienie o wszczęciu 

postępowania w sprawie powstania kopalni piasku.

Następnie Przewodniczący Komisji odczytał protokół ze spotkania z mieszkańcami 

Sokołówka i Teodorowa w sprawie kopalni piasku w Sokołówku oraz pismo Wójta 

Gminy Dąbrówka do Naczelnika Wydziału Inwestycji i Drogownictwa, które skierowano 

do wiadomości Starosty Wołomińskiego i Burmistrza Gminy Radzymin i odpowiedź 

Starosty na ww. pismo.

Po zapoznaniu się ww. pismami członkowie komisji wystąpili z rekomendują do Wójta o 

przekazanie 2 ostatnich pism inwestorowi w celu ostatecznego uzgodnienia trasy wywozu 

urobku, w formie porozumienia ze Starostwem.

Aleksander Załęski


